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PROTOKÓŁ nr X/25 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 31 stycznia 2025 r. 

 

Ad-1. O godzinie 1000  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram X, w IX kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, skarbnik gminy – Katarzynę 

Modrzejewską, sołtysów, pracowników urzędu gminy oraz zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał, 

nieobecny radny Piotr Hernacki. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad-1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty. 

       

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z IX Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami. 

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad-4. Podjęcie uchwał:  

1)  uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 19 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Topólka na lata 2025-
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2029. 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy Topólka z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Topólka na lata 2025-2029. 

Uchwała Nr X/54/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2025 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy Topólka z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok. 

Uchwała Nr X/55/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Topólka. 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Topólka. 

Uchwała Nr X/56/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) uchwała w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr VII/39/24 

Rady Gminy Topólka z dnia 3 grudnia 2024 r w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 

średnią cenę sprzedaży drewna dla celów obliczania podatku leśnego na rok 2025 na 

obszarze Gminy Topólka. 

 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie sprostowania 

oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr VII/39/24 Rady Gminy Topólka z dnia 3 grudnia 

2024 r w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna dla celów 

obliczania podatku leśnego na rok 2025 na obszarze Gminy Topólka. 

Uchwała Nr X/57/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Ad-5. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji. Został złożony wniosek 

przez Komisję skarg, wniosków i petycji, który jest wynikiem złożenia wniosku do komisji 

przez mieszkankę gminy. Sprawa dotyczy miejsca przechowywania zwierząt, które oczekują 

na przewiezienie do schroniska. Wójt wskazał, że został utworzony wybieg dla psów teren 

został uprzątnięty i ogrodzony. Jest prowadzony rejestr dziennej opieki nad zwierzętami. Wójt 

wskazał, że zawarty we wniosku punkt dotyczący propagowania informacji odnośnie adopcji 

psów nie jest możliwy do zrealizowania ze względu na ograniczenia prawne ponieważ taka 

forma musi znaleźć się w uchwalanym programie opieki nad zwierzętami. 

(pełna wypowiedź znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis X Sesji).  

 

Ad-6. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-7. Wolne wnioski. 

Radny Roman Antczak zwrócił się z pytaniem dotyczącym segregacji odpadów tekstylnych na 

terenie naszej gminy, zwrócił również uwagę na możliwość umieszczenia informacji w tej 

kwestii na stronie gminy.  

Wójt wskazał, że od 1 stycznia odpadów tekstylnych nie można wrzucać do odpadów 

zmieszanych, można je natomiast odwozić na PSZOK w Wandynowie. Będzie też ustawiony 

pojemnik na odpady tekstylne i odzież ustawiony przy SKR w Topólce. Prowadzone też są 

rozmowy z firmą odbierającą odpady o możliwości odbioru takich odpadów razem z odpadami 

gabarytowymi.  

Wójt przekazał informację dotyczącą azbestu. Z uwagi na liczne pytania mieszkańców wójt 

wskazał, że w 2013 roku została wykonana inwentaryzacja azbestu i nie ma konieczności 

ponownego zgłaszania. Baza jest aktualizowana automatycznie w przypadku wymiany 

pokrycia dachowego. 

Na zakończenie wypowiedzi wójt podziękował za sesję, za podjęte uchwały i pracę pomiędzy 

sesjami. 

Przewodniczący Rady podziękował za podjęte uchwały. Podziękował również za obecność 

sołtysom. 

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

X Sesji).  
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Ad-8. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam X 

Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1050. 

Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 

 


